國立東華大學管理學院國際學生事務委員會

100學年度第一學期第三次會議議程

時 間: 100年12月27日(二) 17:10

地 點: 管理學院會議室(A317)

主 席:林金龍院長

出席者: (請簽名)

記錄:劉力綺

林院長金龍	村全籍
呂委員進瑞	急镁瑞
陳委員筱華	建炭草
楊委員國彬	超级数据
周委員雅英	百维英
邱委員素文	お多る
侯委員介澤	海万净
許委員義忠	許養也

註:本次會議出席委員 人,達三分之二

國立東華大學管理學院

100學年度第一學期第三次國際學生事務委員會會議紀錄

壹、 主席報告:

貳、 討論提案:

第1案:管理學院管理科學與財金國際學士學位學程英語能力畢業標準訂定案。 說明:

本系學士班學生,除修畢英語必修 6 學分外,需通過英語能力檢測:托福iBT測驗 61 分以上(紙筆托福TOEFL ITP 500 分以上)/多益(TOEIC) 600 分以上/全民英檢 (GEPT)中級複試或中高級初試以上/其他相對應之校外英語能力檢定測驗,始達本校 英語能力畢業標準。未通過英語能力檢測者,需加修 2 門通識英語必修或選修課 4 ~6 學分。學生於修課前一年內或修課期間通過檢定測驗,原英語必修學群 6 學分,可採用英語必修學群或語文選修學群學分認列。

In addition to required English course credits, students shall pass an accepted English language proficiency test for the graduation of a bachelor's degree. The accepted English proficiency tests may include iBT-TOEFL scored 61 or above (TOEFL Paper-based test scored 500 or above), TOEIC Listening & Reading test scored 600 or above, Second Test of GEPT Intermediate Level, First Test of GEPT High-Intermediate Level, or any other English proficiency test at an equivalent or higher level. Those who do not pass an accepted English proficiency test shall complete 4 to 6 additional English course credits. Students who pass one of the English proficiency tests listed above one year before registration or during course-taking period can apply for a waiver to the unfinished required English courses and take elective English courses in Languages category.

決議: 照案通過

參、 臨時動議:無

肆、 散會:18:30